

应用数学学报

第 47 卷 第 6 期

目 次

具有阻尼项的二阶非线性中立型时滞微分方程的新的振动准则	刘 曦, 刘 俊, 俞元洪 (855)
一类非对称非局部扩散时滞系统的单稳行波解	穆可旺, 杨缵瑞, 李孝武 (869)
金融高频数据中微观结构噪声的日历效应估计	苏 涛, 张志远 (892)
一类具有 Minkowski 曲率算子的奇性 Rayleigh 方程周期正解的存在性	李少雯, 程志波 (907)
矩阵方程 $X^m - A^* X^{-s} A + B^* X^{-t} B = Q$ 的 Hermite 正定解	熊 昊, 黄敬频 (919)
一类椭圆方程边值问题弱解的 Calderón-Zygmund 估计	康 迪, 沈 肃, 徐秀娟 (936)
正半轴上带非局部条件的 Hilfer 分数阶随机发展方程温和解的存在性	崔海芳, 杨 敏, 王其如 (958)
一类带有恐惧效应时滞的捕食者-猎物系统的动力学	石仁祥, 胡宗海 (975)
矩阵值时间序列自回归模型的稳健估计	陈 阳, 张晓梅, 朱映秋, 秦 磊 (999)

ACTA MATHEMATICA APPLICATAE SINICA

Vol. 47 No. 6

CONTENTS

- New Oscillation Criteria for Second Order Nonlinear Neutral Delay Differential
Equation with Damping Term LIU Xi, LIU Jun, YU Yuanhong (855)
- Monostable Traveling Waves for a Class of Asymmetric System with Nonlocal Diffusion
and Delay MU Kewang, YANG Yunrui, LI Xiaowu (869)
- Estimation of Calendar Effect in Microstructure Noise Using High-frequency Financial
Data SU Tao, ZHANG Zhiyuan (892)
- Existence of Positive Periodic Solutions for Singular Rayleigh Equations with
Minkowski-curvature Operator LI Shaowen, CHENG Zhibo (907)
- Hermite Positive Definite Solution of the Matrix Equation $X^m - A^*X^{-s}A + B^*X^{-t}B = Q$
..... XIONG Hao, HUANG Jingpin (919)
- Calderón-Zygmund Estimates of Weak Solutions of Boundary Value Problems for a
Class of Elliptic Equations KANG Di, SHEN Yi, XU Xiujuan (936)
- Existence of Mild Solutions for Hilfer Fractional Stochastic Evolution Equations with
Nonlocal Conditions on the Positive Half-axis . CUI Haifang, YANG Min, WANG Qiru
(958)
- Dynamics of a Predator-prey System with Delay of Fear Effect
..... SHI Renxiang, HU Zonghai (975)
- Robust Estimation of Matrix-Valued Time Series Autoregressive Model
..... CHEN Yang, ZHANG Xiaomei, ZHU Yingqiu, QIN Lei (999)